



٧/٤/٢٠٢٥

م ٢٠٢٥/٤/٧

Sub: Disclosure Regarding the Implications of the U.S Announcement on Imposing Additional Tariffs

In response to the Muscat Stock Exchange's directive regarding the need for disclosure on the potential effects of the United States' decision to impose additional tariffs on imports from various countries, including the Sultanate of Oman. Oman United Insurance Company SAOG would like to announce to shareholders and the investment community the following:

The Company is actively monitoring the situation, which remains in its early stages and is still evolving. Following an initial evaluation of the available data, we do not foresee any material impact on the Company's core business or insurance operations resulting from these developments.

Nevertheless, the Company's investment portfolio has experienced some indirect effects due to recent downturns in global financial markets, leading to a reduction in the fair value of investments listed on the Muscat Stock Exchange. This may be reflected in the Company's unrealized gains or losses.

The Company will continue to monitor the situation closely and, if necessary, will take the appropriate actions to mitigate any potential negative effects.

الموضوع: الإفصاح عن مستجدات تداعيات إعلان الولايات المتحدة الأمريكية عن فرض رسوم جمركية إضافية

استجابةً لتوجيهات بورصة مسقط بشأن ضرورة الإفصاح عن الآثار المحتملة لقرار الولايات المتحدة الأمريكية بفرض رسوم جمركية إضافية على الواردات من مختلف الدول، بما فيها سلطنة عُمان، تود الشركة العمانيّة المتّحدة للتأمين ش.م.ع.ج.م تفصّل للمساهمين والمستثمرين الكرام ما يلي:

ترافق الشركة الوضع عن كثب، وهو لا يزال في مراحله الأولى ويتطور باستمرار. وبعد إجراء تقييم أولي للبيانات المتوفرة، لا نتوقع أي تأثير جوهري على أعمال الشركة الأساسية أو عمليات التأمين نتيجةً لهذه التطورات.

ومع ذلك، شهدت محفظة الشركة الاستثمارية بعض الآثار غير المباشرة نتيجةً للتراجعات الأخيرة في الأسواق المالية العالمية، مما أدى إلى انخفاض القيمة العادلة للاستثمارات المدرجة في بورصة مسقط. وقد ينعكس ذلك في أرباح أو خسائر الشركة غير المحققة.

ستواصل الشركة مراقبة الوضع عن كثب، وستتخذ، عند الضرورة، الإجراءات المناسبة للتخفيف من أي آثار سلبية محتملة.

Best Regards,

وتفضّلوا بقبول فائق الاحترام،

موسى بن يحيى العامری
مساعد المدير العام - أمين سر الشركة
مسؤول علاقات المستثمرين

